












Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec  

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

Starosta informoval, že deleguje tých istých poslancov za členov Rady školy pri 

ZŠ za zriaďovateľa. 

 

K bodu 8/ Vzhľadom k tomu, že v roku 2024 nebola potreba použiť všetky finančné 

prostriedky z príjmov z výnosu dane z príjmov fyzických osôb materskej škole, 

školskej jedálni a školskom klube detí na základe počtu detí materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce je potrebné danú skutočnosť prerokovať. 

V minulom roku bolo pre materskú školu použitých 119.073,09 €, pre školskú 

jedáleň bolo použitých 27.317,14 € a pre školský klub detí bolo použitých 

9.743,23 € (príloha č. 7).  

 

K bodu 9/ Mesto Spišská Stará Ves žiada o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce vo výške 

832,00 € na spolufinancovanie nákladov na Zdravotné stredisko na ich území 

(príloha č. 8). 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec  

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 10/ Vzhľadom k avizovaným konsolidačným opatreniam štátu, ďalej z dôvodu nižších 

„podielových daní“ od začiatku roka 2025, ďalej aj z dôvodu značného finančného 

zaťaženia úverom prijatým na rekonštrukciu miestnej komunikácie na ulici Pod 

lesom a tiež aj z dôvodu možnosti zlepšenia podmienok dvoch investičných úverov 

(pre spolufinancovanie projektov hasičskej zbrojnice, komunitného centra 

a kompostárne) je nevyhnutné refinancovať všetky tri existujúce úvery pre 

zabezpečenie bežného chodu obce v budúcnosti. V konkurenčnom súboji sa banky 

snažili znižovať ponuky. Konečné ponuky obec obdržala od ČSOB a.s (príloha č. 

9), Slovenská sporiteľňa a.s. (príloha č. 10) a VÚB a.s. (príloha č. 11).  

 

K bodu 11/ Hlavná kontrolórka obce priebežne ako prichádzali ponuky bánk stanovisko 

k prijatiu úveru na refinancovanie existujúcich troch investičných úverov (príloha 

č. 12). Na základe jej stanoviska a detailných prepočtov poslanci schvaľujú prijať 

úver z VÚB a.s. s dobou splatnosti 15 rokov a fixnou úrokovou sadzbou 3,35 % 

počas celej doby splácania a nanajvýš iba VÚB banka odpustila 3% poplatok za 

predčasné splatenie existujúcich úverov (čo predstavuje sumu takmer 7 tisíc €). 

Ostatné dve banky ČSOB a Slovenská sporiteľňa chceli poplatok za predčasné 

splatenie úverov započítať do úveru. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec  

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 12/ Z dôvodu plánovanej realizácie a následného financovania projektov výstavby 

kanalizácie, nákupu techniky a výstavby parkovísk pri cintorínoch je potrebné 

prijať prekleňovací úver. Tento úver sa nezapočítava do celkovej zadlženosti obce 

a predpoklad ich vyplatenia je do 12 mesiacov. V prípade projektu kanalizácie sa 

ešte čaká na verdikt riadiaceho orgánu, či projekt bude pokračovať. Prijatie 

prekleňovacieho úveru na výstavbu kanalizácie nie je podmienené jeho čerpaním v 

prípade nerealizovania projektu. Obec obdržala viacero verzií ponúk od bánk 








